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 AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 04/2020 (168) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného  

dne 24. února 2020 

v zasedací místnosti, 1. NP, budova UH 1, Studentské náměstí 1532, Uherské 

Hradiště 

 

Přítomni  

Členové (abecedně): Bc. Lukáš Janák, Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., Bc. Hana Müllerová, Ing. 

Jakub Rak, Ph.D., Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., RNDr. Jakub Trojan, MSc., 

MBA, Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D.  

 

Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., Mgr. 

Marek Tomaštík, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Alena Procházková 

   

Nepřítomni: Bc. Jakub Smolan, Ondřej Sklenář, Bc. Aneta Vítková, Ing et Ing. Jiří 

Konečný, Ph.D., prof. Ing. Dušan Vičar, CSc. 

 

Omluveni: Bc. Jakub Smolan, Ondřej Sklenář, Bc. Aneta Vítková, prof. Ing. Dušan 

Vičar, CSc.  

  

Návrh programu: 

 
1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 27. 1. 2020 a z mimořádných zasedání dne 3. 2. 

2020 v 9:00 a 3. 2. 2020 ve 13:00 hodin (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Projednání přehledu čerpání rozpočtu FLKŘ UTB za rok 2019 (tajemnice fakulty). 

8. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 

Bod1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
V 13:32 předseda AS FLKŘ Dr. Musil zahájil jednání a přivítal přítomné.  
 
 
Bod 2) Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 27. 1. 2020 a z mimořádných zasedání dne 
3. 2. 2020 v 9:00 a 3. 2. 2020 ve 13:00 hodin (předseda AS FLKŘ). 
Dr. Musil se dotázal přítomných, zda má někdo připomínky ke jmenovaným zápisům z uvedených jednání, 
které byly zaslány členům AS FLKŘ a jsou zveřejněny v informačním systému fakulty. 



Zápis AS FLKŘ č. 4/2020                                                                                                 Strana 2 (celkem 8) 

 
Nikdo z přítomných neměl připomínky ani námitky. 
 

Návrh usnesení č. 168/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 27. 1. 2020 a z mimořádných zasedání dne 
3. 2. 2020 v 9:00 a 3. 2. 2020 ve 13:00 hodin ve znění, zveřejněném v informačním systému FLKŘ.“  
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 168/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 27. 1. 2020 a z mimořádných zasedání dne 
3. 2. 2020 v 9:00 a 3. 2. 2020 ve 13:00 hodin ve znění, zveřejněném v informačním systému FLKŘ.“  
 

 

Bod 3) Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

Z předchozích tří zasedání nevyplynuly žádné usnesení ke kontrole. 
 
 
Bod 4) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Dr. Musil se přítomných dotázal, zda mají návrhy na změnu a doplnění programu jednání, návrhy nebyly 
vzneseny. 
Dr. Musil tedy navrhnul rozšíření jednání o dva body – dle materiálů, které byly zaslány členům AS FLKŘ. 
Jedná se o projednání Pravidel pro tvorbu rozpočtu FLKŘ na rok 2020 a projednání Směrnice děkanky 
doplňující směrnici rektora SR/23/2019 Hodnocení a řízení rozvoje pedagogických, tvůrčích, řídících a 
dalších činností akademických a vědeckých pracovníků UTB na FLKŘ. 
 
Návrh usnesení č. 168/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání dne 24. 2. 2020 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 27. 1. 2020 a z mimořádných zasedání dne 3. 2. 

2020 v 9:00 a 3. 2. 2020 ve 13:00 hodin (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Projednání přehledu čerpání rozpočtu FLKŘ UTB za rok 2019 (tajemnice fakulty). 

8. Projednání Pravidel pro tvorbu rozpočtu FLKŘ na rok 2020 (tajemnice fakulty). 

9. Projednání a vyjádření se ke Směrnici děkanky doplňující směrnici rektora SR/23/2019 Hodnocení 
a řízení rozvoje pedagogických, tvůrčích, řídících a dalších činností akademických a vědeckých 
pracovníků UTB na FLKŘ (děkanka fakulty). 

10. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 168/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání dne 24. 2. 2020 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 27. 1. 2020 a z mimořádných zasedání dne 3. 2. 

2020 v 9:00 a 3. 2. 2020 ve 13:00 hodin (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
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5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Projednání přehledu čerpání rozpočtu FLKŘ UTB za rok 2019 (tajemnice fakulty). 

8. Projednání Pravidel pro tvorbu rozpočtu FLKŘ na rok 2020 (tajemnice fakulty). 

9. Projednání a vyjádření se ke Směrnici děkanky doplňující směrnici rektora SR/23/2019 Hodnocení 
a řízení rozvoje pedagogických, tvůrčích, řídících a dalších činností akademických a vědeckých 
pracovníků UTB na FLKŘ (děkanka fakulty). 

10. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 

Z jednání odešel Dr. Rak, přítomno 7 členů AS FLKŘ. 

 

 

Bod 5) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

Jednání AS UTB se konalo 4. 2. 2020. 

- Na jednání byly sděleny informace z gesce jednotlivých prorektorů. 

- Doc. Knápková informovala o akci „výběrové řízení nanečisto“, která se bude konat 3. 4. 2020. 

- Rektor uvedl, že MŠMT stanovilo základ pro stanovení poplatků spojených se studiem pro 

akademický rok 2020/2021 ve výši 4.393,- Kč. Dále předal informace z jednání Konference rektorů. 

- Na jednání byl předložen návrh Rozpisu rozpočtu UTB pro rok 2020, proběhla diskuze. Následně 

se konaly dvě jednání Ekonomické komise AS UTB, na základě těchto jednání byly v dokumentu 

provedeny dílčí úpravy. V upravené podobě bude Rozpis rozpočtu předložen AS UTB na jednání 

3. 3. 2020 ke schválení. 

  

Dr. Strohmandl k Rozpočtu UTB doplnil, že UTB bude ve své historii poprvé financovat z větší části 

rekonstrukci některého ze svých objektů (konkrétně budovy U1). Dosud se vždy podařilo získat podstatnou 

část financí jako příspěvek MŠMT nebo z projektů. 201 milionů je přislíbeno jako příspěvek z MŠMT, zbytek 

potřebné částky budou hradit dle schváleného schématu fakulty. FLKŘ bude přispívat 5 milionů Kč ročně 

po dobu pěti let. Objekt bude kvůli špatnému technickému stavu a statice zbourán, při výstavbě objektu 

nového musí být dle požadavku památkářů zachován půdorys a výška a další aspekty. 

Z hlediska financí přidělených v rámci rozpočtu FLKŘ obdrží o cca 5 milionů Kč víc než v předchozím roce, 

ale částka na DKRVO vzrostla jen o 60 tisíc. Děkanka vysvětlila, že větší část prostředků na DKRVO vychází 

z historického základu, tedy z tvůrčí činnosti v letech, kdy fakulta tuto činnost téměř nevykazovala. Z toho 

důvody budou přírůstky pro FLKŘ vždy nižší. 

 

 

Bod 6) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., děkanka fakulty 

 

Na jednání se vrátil Dr. Rak, přítomno 8 členů AS FLKŘ. 

 

- Děkani vešli v jednání s rektorem ohledně financování výstavby U1 – požadují záruky, aby fakulty 

v budoucnu nemusely hradit více, než kolik je nyní dohodnuto. V současné době (kromě FT) na 

rekonstrukci U1 nejvíce přispívá FMK. 

- 6. 3. 2020 se uskuteční XI. reprezentační ples FLKŘ, všichni jsou srdečně zváni. 

 

Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV 

- Dne 6. 2. 2020 se uskutečnil Den otevřených dveří, výrazný zájem uchazečů byl o program Ochrana 

obyvatelstva. 

- Fakulta má reklamní poutače na nádražích na Moravě, Vysočině a částečně ve Východních 
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Čechách. 

- Připravuje se celouniverzitní projekt podcastů – Homo akademici (rozhovory s akademickými 

pracovníky) a Science Vine (zajímavé projekty). 

- Věda na přání – projekt přednášek na středních školách 

- Jsou známy termíny vzdělávacích veletrhů pro další rok, připravuje se nová forma prezentace UTB 

a fakult na těchto akcích.  

 

Dr. Strohmandl upozornil na nejasnosti v datech přijímacího řízení na webu fakulty. Bude prověřeno. 

 

 

Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- Porada proděkanů pro kvalitu se konala 17. 2. 2020, na UTB se uskutečnilo hodnocení na 

mezinárodní úrovni. UTB a dotčené fakulty obdrží z hodnocení zprávu, se kterou univerzita bude 

dále pracovat a připravovat se na hodnocení ostatních fakult. Na FLKŘ byl tento typ hodnocení 

plánovaný na začátek května, momentálně se zdá, že bude posunut.  

- Dr. Taraba poděkoval všem, kteří participovali na přípravě projektů. 

 

doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost 

- Doc. Lošek informoval o zahájení letního semestru a upozornil, že problémy, které se ve výuce 

vyskytnou, je třeba řešit průběžně a s kompetentními osobami.  

- Byl zahájen univerzitní projekt DUO, týkající se adaptace studentů na studijní proces, snížení počtu 

neúspěšných studii a práce s absolventy. Zmíněné klíčové aktivity projektu vyplývají ze struktury 

naší vzdělávací soustavy, jedná se o obsáhlou problematiku, kterou fakulta z větší části nemůže 

ovlivnit. V rámci klíčových aktivit se na fakultě zaměříme na problémové předměty, jako je 

matematika a jazyky. Fakulta zvažuje se i zapojení studentů do projektů – v rámci studentské 

výpomoci. 

 

Dr. Strohmandl upozornil, že ve vztahu k požadavkům NAÚ má garant studijního předmětu přímo 

zabezpečovat minimálně 50 % výuky a dotázal se, zda je tato problematika sledována.  

Děkanka uvedla, že ano, důležité je to zejména u nově získaných akreditací. Proběhne revize všech 

akreditačních spisů a nutné změny (ve vztahu k reálnému personálnímu obsazení na fakultě) budou 

předloženy ke schválení Radě studijních programů a následně budou do spisů zapracovány.  

Dále se Dr. Strohmandl dotázal, do kdy je nutno předložit sebehodnotící zprávu SP Ochrana obyvatelstva, 

která má být projednána na květnovém zasedání Rady pro vnitřní hodnocení UTB. Děkanka odpověděla, 

že termín květnové Rady ještě není stanoven, nicméně RVH zasedá 25. 2. a tam bude jistě tato 

problematika vyřešena. 

 

Dr. Musil uvedl, že v projektu DUO vidí velkou šanci pro aktivizaci studentů a jejich vzájemné pomoci, dále 

je pak možné navázat kontakt s absolventy a úspěšné absolventy využít pro propagaci fakulty a realizaci 

praxí ve firmách. 

Dr. Tomaštík doplnil, že v souvislosti se setkáním absolventů fakulty, plánovaném na duben, bude připraven 

malý almanach s medailonky absolventů (předpoklad je 20 – 30 lidí). 

 

Ing. Alena Procházková, tajemnice fakulty 

- Student z 1. ročníku doučuje spolužáky matematiku, vždy v pondělí od 17 hodin. 

- Byly zrušeny sportovní aktivity mimo studijní plán, nebyl naplněn minimální počet 30 lidí, i přes 

prodloužený termín registrace se přihlásilo pouze 17 zájemců. 

- V prostorách fakulty byla rozmístěna desinfekce rukou. 

- Na UTB vznikla skupina studentů „UTB za klima“ 
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- V průběhu letních prázdnin dojde k odstranění dobíjecího automatu ve studovně, je minimálně 

využíván. 

- Probíhá jednání předsedy odborů, kvestora a rektora na téma zaručená mzda. 

 

Dr. Trojan se dotázal, zda je možné zjistit bližší informace o aktivitě „UTB za klima“. Fakulta by se mohla 

do těchto aktivit zapojit. Tajemnice fakulty přislíbila zjištění kontaktů.  

 

 

Bod 7) Projednání přehledu čerpání rozpočtu FLKŘ UTB za rok 2019 (tajemnice fakulty). 

Na úvod tajemnice objasnila terminologii – Přehled čerpání rozpočtu FLKŘ UTB za rok 2019 je interní 

dokument. Následně bude zpracována a předložena Výroční zpráva o hospodaření fakulty za rok 2019, 

která je veřejným dokumentem a je zpracovávána podle předem dané osnovy a musí mít předepsané 

náležitosti. 

Následně tajemnice fakulty předložený dokument okomentovala.  

 

Následovala diskuze, ve které se Dr. Musil dotázal na růst spotřeby materiálu, nárůst mezifakultní výuky a 

snižování zůstatku stipendijního fondu. 

Dr. Strohmandl se dotázal na důvod navýšení nájmu. Tajemnice fakulty uvedla, že tato skutečnost je 

způsobena změnou způsobu podpory fakulty městem Uherské Hradiště. Dříve fakulta dostávala příspěvek 

na počet studentů, kterým byl kompenzován nájem. Od loňského roku však město přispívá na konkrétní 

projekt, takže jeho příspěvek není možné promítnout do nájmu. Příspěvek města v roce 2019 byl použit na 

obnovu výpočetní techniky a jeho výše byla větší, než na kterou by fakulta měla nárok na základě dřívějšího 

způsobu podle počtu studentů. 

Dr. Strohmandl požádal, aby toto vysvětlení bylo součástí dokumentu. 

 

Dr. Musil požádal Dr. Strohmandla jako předsedu Ekonomické komise, aby případné požadavky na výroční 

zprávu předal tajemnici písemně. 

 

Doc. Tučková vysvětlila důvody snižování zůstatku Stipendijního fondu fakulty: z fondu byly vypláceny 

stipendia studentům, kteří prováděli činnost jako podpory tvůrčí a organizační činnosti na FLKŘ, což jsou 

aktivity, na jejichž rozvoji má fakulta zájem. Nově rovněž byly ze stipendijního fondu hrazeny i odměny 

v rámci IGA projektů, které dříve na fakultě nebyly a jejichž realizace je rovněž žádoucí. Proběhly konzultace 

s kvestorem UTB, tajemnicí fakulty a předsedkyní stipendijní komise fakulty, pro snížení výdajové části 

stipendijního fondu bylo rozhodnuto, že podpory studentské tvůrčí a organizační činnosti budou vypláceny 

prostřednictvím DPP. 

Co se týká mezifakultní výuky, fakulta nemá vlastní personální zabezpečení takové, aby byla schopna 

zabezpečit kompletní výuku všech akreditovaných studijních programů, s mezifakultní výukou je počítáno 

již při tvorbě akreditací. 

 

Dále Dr. Musil upozornil na problematiku přijímání studentů (kritéria výběru) a poměr mezi prezenčními a 

kombinovanými studenty a možnost rozdílného příspěvku na tyto dvě kategorie studentů, což by mohlo 

v budoucnu ovlivnit výši rozpočtu fakulty.  

Děkanka doplnila, že tato problematika je stále věcí diskuze a bude záležet na vedení UTB, jaké konečné 

stanovisko zaujme, pro letošní rok však omezení nejsou. 

 

 

Bod 8) Projednání Pravidel pro tvorbu rozpočtu FLKŘ na rok 2020 (tajemnice fakulty).  

Tajemnice fakulty představila předložený dokument. 
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V diskuzi Dr. Strohmandl požádal o doplnění investic a informace, jak budou rozdělovány prostředky 

z DKRVO. Uvedl, že přednostně by je měli dostávat ti, na základě jejichž činnosti byly prostředky DKRVO 

získány. 

 

Děkanka upozornila, že přidělování prostředků z DKRVO je řešeno vnitřní normou, o přidělení rozhoduje 

komise po posouzení stanovených kritérií. 

 

Z jednání odešel Dr. Rak, přítomno 7 členů AS FLKŘ. 

 

Dr. Trojan upozornil, že smyslem DKRVO není vracet peníze konkrétním pracovníkům, kteří již výstupy 

mají, ale podporovat tvůrčí činnost fakulty jako takovou (tedy i zapojovat další pracovníky). 

 

Tajemnice fakulty požádala, aby jí požadavky na doplnění byly zaslány e-mailem, dopracovaný dokument 

pak bude předán Ekonomické komisi senátu k projednání. 

 

 

Bod 9) Projednání a vyjádření se ke Směrnici děkanky doplňující směrnici rektora SR/23/2019 
Hodnocení a řízení rozvoje pedagogických, tvůrčích, řídících a dalších činností akademických a 
vědeckých pracovníků UTB na FLKŘ (děkanka fakulty). 

Děkanka představila předložený dokument, uvedla, že s tímto dokumentem byli zaměstnanci seznámeni 

na pracovním setkání dne 23. 1. 2020. Od té doby došlo v dokumentu pouze k dílčím změnám, například 

byly vypuštěny položky, týkající SZZ v cizím jazyce (fakulta nemá akreditován studijní program v cizím 

jazyce, tedy se jí tyto položky netýkají). 

 

V následné diskuzi se Dr. Strohmandl dotázal na rozdíl mezi kontrolou a revizí zadání závěreční práce, 

děkanka problematiku objasnila. Rovněž vyjasnila nižší počet pracovních bodu za vedení závěrečných prací 

(tento počet byl stanoven poměrem mezi pracovními body a započitatelnými hodinami – dříve bylo 1700 

ZH/rok, nyní je 1000 PB/rok, proto je počet PB za jednu práci nižší).  

 

Dále se Dr. Strohmandl dotázal, kdy bude vydáno rozhodnutí děkanky k stanovení osobních příplatků. 

Děkanka odpověděla, že problematiku diskutuje s ostatními děkany, čeká se na schválení zvýšení mezd. 

 

Dr. Veselá poukázala na obtížnost posouzení duševní práce a uvedla, že předloženou směrnici vnímá jako 

snahu o optimalizaci, s vědomím, že směrnice nemůže postihnout úplně všechna specifika. K problematice 

je třeba přistupovat s nadhledem. 

Děkanka doplnila, že přípravě směrnice předcházely simulace úvazků, tyto simulace nebyly zpracovány pro 

všechny akademické pracovníky, ale pro podstatnou část, takže z jejich výsledků bylo možné při přípravě 

směrnice vycházet. 

 

Na jednání se vrátil Dr. Rak, jednání opustila Bc. Müllerová. Přítomno 7 členů AS FLKŘ.  

 

Návrh usnesení č. 168/3 
„AS FLKŘ projednal Směrnici děkanky doplňující směrnici rektora SR/23/2019 Hodnocení a řízení rozvoje 

pedagogických, tvůrčích, řídících a dalších činností akademických a vědeckých pracovníků UTB na FLKŘ 

a bere ji na vědomí.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení č. 168/3 
„AS FLKŘ projednal Směrnici děkanky doplňující směrnici rektora SR/23/2019 Hodnocení a řízení rozvoje 

pedagogických, tvůrčích, řídících a dalších činností akademických a vědeckých pracovníků UTB na FLKŘ 

a bere ji na vědomí.“ 

 

 

Bod 10) Různé. 

- Dr. Rak upozornil na poškozené okenní žaluzie v některých učebnách a navrhnul, že by bylo 

vhodné, aby EDUHA – vzhledem ke stáří žaluzií – provedla jejich kompletní kontrolu a opravy. 

Tajemnice fakulty uvedla, že v případě nahlášeného poškození žaluzií je toto EDUHOU ihned 

opraveno.  

- Dr. Trojan informoval, že ve dnech se na FLKŘ uskuteční setkání working group 5 projektu COST 

EU. Meeting proběhne v zasedací místnosti FLKŘ, pro potřeby účastníku meetingu je rezervováno 

i služební vozidlo.  

- Dr. Musil upozornil, že již nejsou k dispozici náhradníci do AS FLKŘ z řad studentů, v případě, že 

současní členové úspěšně složí SZZ, budou muset být vyhlášeny doplňující volby. 

- Proběhla diskuze ke způsobu citací v závěrečných pracích dle nové směrnice děkanky SD/03/2020, 

děkanka prověří situaci a okolnosti a bude zaměstnance o postupu informovat e-mailem, případně 

bude ke směrnici vydán dodatek. 

- Příští jednání AS FLKŘ se bude konat v pondělí 23. 3. 2020. 

 

 

Návrh usnesení č. 168/4 
„AS FLKŘ schvaluje návrh programu řádného jednání 23. 3. 2020 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 24. 2. 2020 (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Projednání a schválení Pravidel pro tvorbu rozpočtu FLKŘ na rok 2020 (tajemnice fakulty). 

8. Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2019 (děkanka fakulty). 
9. Projednání změny Statutu FLKŘ UTB (děkanka fakulty). 
10. Projednání Organizačního řádu FLKŘ (děkanka fakulty). 
11. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 

K hlasování přítomno celkem 7 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

 

 
Usnesení č. 168/4 
„AS FLKŘ schvaluje návrh programu řádného jednání 23. 3. 2020 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 24. 2. 2020 (předseda AS FLKŘ). 

3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7. Projednání a schválení Pravidel pro tvorbu rozpočtu FLKŘ na rok 2020 (tajemnice fakulty). 

8. Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2019 (děkanka fakulty). 
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9. Projednání změny Statutu FLKŘ UTB (děkanka fakulty). 
10. Projednání Organizačního řádu FLKŘ (děkanka fakulty). 
11. Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 

Ve 15:19 předseda AS FLKŘ poděkoval všem přítomným za účast a jednání ukončil. 
 
Zapsala:  Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 
Verifikoval:  Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


